
Skolebestyrelsesmøde
Tirsdag den 15. november - 2022 kl. 17.15 - 19.15

Deltagere: Tina (suppleant), Dann, Mia, Anette, Pia, Mette, Anette (Viceskoleleder), Lasse, Marie, Freja.
Afbud: Kristian, Kristian (elev), Kathrine, Nena

Dagsorden:
1. Velkommen og spisning
2. Valg af referent

Lasse er referent
3. Siden sidst - herunder opfølgning på høringssvar/kort opdatering på budget

2023-25
O: En mærkelig fornemmelse på skolen efter vedtagelsen af Budget 2023-2025.
Der var sat meget i spil, men der er ikke sket større ændringer. Positivt at skolen
har undgået den helt store sparekniv - der bliver dog en besparelse, der bredes ud
på skoleområdet i den kommende tid.

4. svømning på 4. årgang
O: 4. årgang skal efter nytår have svømning i Hedensted i stedet for Hornsyld. Det koster
en lektion ekstra.
D: Entydigt fra bestyrelsen, at det skal prioriteres at vedligeholde svømning i dette skoleår,
selvom det koster en ekstra lektion.
B: Ledelsen arbejder videre med teamet og finder den lektion der skal “betale” efter nytår.

5. Info om meddelelsesbogen med drøftelse i skolebestyrelsen
O: Skolens matematik- og læsevejleder har til opgave at grave dybt i arbejdet med
meddelelsesbogen og opkvalificere den videre proces. I det arbejde er der dukket
to spor op i den fremtidige brug af meddelelsesbogen.
Spor 1: meddelelsesbogen benyttes til at notere elevernes styrker og nærmeste
zone for udvikling.
Spor 2: meddelelsesbogen benyttes til at notere elevernes styrker.
Skoleleder spurgte til bestyrelsens holdning til at arbejde videre med disse to spor
som muligheder. Spor 2 vil kalde på, at man ser det, at være bevidst om egne
styrker som væsentligt for faglig udvikling.
D: Der blev drøftet fordele og ulemper ved begge spor - og særligt blev der lagt
vægt på, at det ikke skal blive et tidskrævende værktøj, der tager lærernes tid på
bekostning af kvalitet i undervisningen eller kontakt med eleverne.
B: Det blev godkendt, at det pædagogiske personale arbejder videre med begge
spor, og præsenterer arbejdet i skolebestyrelsen.



6. Oplæg fra elevrådet samt skolelederen, vedrørende et ønske om noget sødt i
kantinen om fredagen
O: Elevrådet har præsenteret et ønske om igen at få noget sødt i kantinen om
fredagen. Ønsket var oprindeligt kage og vand med sødemidler og smag, men der
er bevidsthed om at dette kan være andre former for snacks eller drikke.
D: Der blev drøftet frem og tilbage ift. kommunens sundhedspolitik og personlige
holdninger.
Argumenter imod forslaget: Det er ikke fordrende for elevernes læring med et
svingende blodsukker. Det er rart at vide som forældre, at ens barn ikke får (for
mange) søde sager i skoletiden, så man kan styre det hjemme.
Argumenter for forslaget: Sundhed kan være mange ting - det kan også være den
glæde noget sødt en gang imellem kan give. Et totalt forbud i skoletiden kan give
anledning til større lyst til søde sager efter skoledagens ophør.
B: Ledelsen arbejder videre med muligheder for noget der ikke er alt for usundt,
som så kan præsenteres for bestyrelsen og elevrådet.

7. Opfølgning på workshop med skole & Forældre på årets første møde -
herunder drøftelse af forventninger til og rammesætning af
skolebestyrelsesmøderne
Udsat til næste møde

8. Nyt fra formanden
Formanden var til dialogmøde d. 10/11. Det omhandlede særligt
lokalsamfundsprofiler og budget 2023. Lokalsamfundsprofilerne kaldte ikke
umiddelbart på større arbejdsindsatser.

9. Nyt fra skoleleder
10.Nyt fra elevrådet

Der arbejdes på en konkurrence med pyntning af flotteste dør ifm. juleklippedagen
d. 30/11. Elevrådet er i gang med at arrangere et filmarrangement for HUS2 og
HUS3 - målet er at afdelingerne kommer hinanden ved på tværs af klasser og
årgange.

11. Eventuelt
12.Til næste gang
13.Godkendelse af referat


